
 

 

 

Zápis z 2. jednání Osadního výboru Vrchoviny  

konaného dne 6. 6. 2017 od 19hod. v budově  

SDH Vrchoviny 
 

PŘÍTOMNI: Mgr. Hana Rydlová, Roman Macháně, Ludmila Horáková, Petr Fišer, Ing. Václav 

Voborník, Ing. Tomáš Roštlapil, Pavel Fanta, Jiří Anděl, Dis. 

OMLUVENI: Zdeněk Nerud 

HOSTÉ: pí. Čečetková z ORM, p. V. Suchánek, p. Špryňar, p. Konvalina, p. Šrámek, p. Hofmann, 

p. Vadroň, p. Dubský, p. Vítek 

PROGRAM 

1. Pacht pozemků k zemědělskému užívání firmě AGROPROVODOV 

2. Pacht pozemků pro p. Oubrachta 

3. Rekonstrukce kamenného mostu ve Vrchovinách na lávku pro pěší a cyklisty 

4. Technické služby 

5. Kladení věnců ve Vrchovinách 

6. Úvozová cesta „Bražanda“ 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Pacht pozemků k zemědělskému užívání firmě AGROPROVODOV dle podkladů 

dodaných pí. Kroupovou z OMM 

1/ úvozová cesta „Bražanda“ – nepachtovat, zachovat cesty v hranicích pozemků 

2/ úvozová cesta u letního stadionu – nepachtovat, zachovat cesty v hranicích pozemků 

3/ úvozová cesta u nových RD k Náchodu – nepachtovat, zachovat cesty v hranicích 
pozemků 

4/ úvozová cesta od letiště na Šonov „Jesinka“ - nepachtovat, zachovat cesty v hranicích 
pozemků 

5/ úvozová cesta u letiště – nepachtovat, zachovat cesty v hranicích pozemků 

6/ úvozová cesta od střelnice na Přibyslav - nepachtovat, zachovat cesty v hranicích 
pozemků 

2. Pacht pozemků pro p. Oubrachta 

OV Vrchoviny nemá žádné námitky k pronájmu pozemků dle seznamu parcelních čísel 

dodaných paní Kroupovou z OMM. 

  



 

 

 

3. Rekonstrukce kamenného mostu ve Vrchovinách na lávku pro pěší a cyklisty  

 

Veřejná část zasedání OV měla za cíl informovat příchozí občany o připraveném projektu 

lávky pro pěší a cyklisty se záměrem zajistit průchodnost mostu, který je v havarijním stavu 

a zároveň měli občané možnost nahlédnout na podrobnou projektovou dokumentaci. 

Také zde vznikl prostor pro vyjádření p. V. S. k jeho podané námitce proti připravovanému 

projektu. 

OV Vrchoviny nadále podporuje vybudování lávky jako jediné průchodné řešení pro 

zachování komunikace. 

Prosíme příslušné útvary o zodpovězení doplňujících otázek, které občané položili v průběhu 

diskuse: 

1/ Jaká jsou možná opatření na snížení hlučnosti lávky při přejezdu cyklistů? - p. V.S. 

2/ /Lze ponechat pouze zatravněný svah k pumpě místo vyprojektovaných schodů? - p. V.S. 

3/ Nebylo by možné pouze opravit boční zdi mostu se zachováním stávajícího povrchu? –  

p. V. S.  

4/ Námitka ke způsobu zadání projektu: "MěÚ špatně zadal zakázku - zakázka přímo 

vylučuje opravu mostu (např. betonový pojezdový most)" - p. J. Š. 

4. Technické služby 

- žádost o opravu dřevěného vláčku na dětském hřišti ve Vrchovinách 
- žádost o štěrk na cestu k rodinnému domu č. p. 112 

5. Kladení věnců ve Vrchovinách 

OV Vrchoviny souhlasí, aby bylo během vzpomínkového aktu kladení věnců ve Vrchovinách 
využito nabídky městského klubu – vystoupení historické skupiny. 

6. Úvozová cesta „Bražanda“ 

OV Vrchoviny by uvítal snahu TS o vyčištění úvozové cesty od náletových porostů. 

 

 

 

 

 

 

ZAPSAL 
Mgr. Hana Rydlová 


